

Date: 5-04-2024

التاريخ: 5 - 04 - 2024

Abu Dhabi Securities Exchange  
Disclosure and Compliance Section  
Abu Dhabi- UAE

السادة : سوق ابو ظبي للأوراق المالية  
قسم الإفصاح والإمتثال  
ابو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: (Disclosure) Procedures for the Reduction of the Capital for ESHRAQ INVESTMENTS PJSC**

**الموضوع : (إفصاح) إجراءات تخفيض رأس المال لشركة إشراق للاستثمار ش.م.ع.**

Eshraq Investments PJSC ("Eshraq") would like to announce that, following the resolutions of the General Assembly Meeting held on 08 February 2024 which included Reducing the Company's share capital by AED 135,147,111 (one hundred thirty-five million one hundred forty-seven thousand one hundred eleven) through canceling the treasury shares amounting to 135,147,111 (one hundred thirty-five million one hundred forty-seven thousand one hundred eleven) shares. it has received the approval of the Securities and Commodities Authority and their certificate of capital reduction issued on **5/04/2024**, and that it will execute the capital reduction with the Abu Dhabi Securities Exchange

عطفاً على قرار المساهمين خلال الجمعية العمومية تاريخ 2024/02/8 والمتضمن الموافقة تخفيض رأس مال الشركة بقيمة 135,147,111 (مئة وخمسة وثلاثون مليون ومائة وسبع وأربعون ألف ومئة وإحدى عشر) درهم إماراتي وذلك عن طريق إلغاء أسهم الخزينة والتي تبلغ 135,147,111 (مئة وخمسة وثلاثون مليون ومائة وسبع وأربعون ألف ومئة وإحدى عشر) سهم. وعليه، تعلن شركة إشراق للاستثمار ش م ع ("إشراق") بأنها قد حصلت على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع وشهادة تخفيض رأس المال الصادرة عنها تاريخ **2024/04/05**، وأنه سيتم تنفيذ تخفيض رأس المال لدى سوق أبو ظبي للأوراق المالية

Best regards,

**Mohammad Al Bazaieh**  
Corporate / Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،  
**محمد البزايعة**  
امين سر مجلس الإدارة

